
مخرجات جلسة العصف الذهني
لتطوير مبادرة

2022للعام 

هذه الوثيقة سرية ولا يسمح بإعادة طباعة أي جزء منها أو نسخه بأي شكل أو وسيلة خارج
.بقةالهيئة الاتحادية للموارد البشرية الحكومية بدون الحصول على موافقة كتابية مس
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ممادراء ومسماليوا ااماوارد البشرماية يعقدت الهيئة مع فريق شركاء الأعمالل وعمادد مماو مماوالي الهيئماة و

.  جلسة عصف ذهني لتطوير مبادرة شركاء أعلل ااوارد البشرية الاستباقيينالجهات الاتحادية

تماماخ خمامالل الجلسماماة الافعاضماماية عمامارا خطماماة عممامال السمامانوات السماماابقة وتماماخ النقماماا   ماماول بعماما  اال  ماماات 

التماي مماو شماأنها ااسمااعدة ي تبسمايي عمليماة التوا مال ، 2022وااقع ات ااطلوب عملها لتحديث خطة 

وى والمامارد عمامالى الاستلسماماارات باماماكل مبمامااشر، ضمامامو أطمامار لمنيماماة محماماددة، تلبماماي ا تياجمامااتهخ، وترفماماع مماماو مسمامات

.رضاهخ وسعادتهخ عو خدمات الهيئة

.تخ  صر آراء أغلبية  ااوالين  وبعد مناقاتها مو قبل ااعنيين، تخ إعداد الخطة

:مخرجات جلسة العصف الذهني

الجلسةمخرجاتالعراهذايتجدون يث
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ااتابعة الدورية مع الولارات 
والهيئات

وضع آلية للرد على الاستلسارات 

ا مال تحديد منسقين لكل جهة لسهولة التو 
مماماماماماماع اامامامامامامادراء والمامامامامامارد باماماماماماماكل اسر  عماماماماماماو 

الاستلسارات

عقماماماماد اجتلعماماماماات افعاضماماماماية مماماماماع 
مدراء الجهات للعويج عو خمادمات

الهيئة

:التنليذ:اال  ات

تخ عقماد الجلسماة لقيمااس مسماتوى الرضماا عماو

مبماماماادرة شركمامامااء الاعمامامالل الاسماماماتباقين للعماماماام

ءً وتماماخ وضماماع اءجماماراءات التصماماحيحية بنماماا2021

عمامامالى مل  ماماماات ااامامامااركين وأخماماماذها بعماماماين 

لعماام الاعتبار لتطوير اابادرة باماكل أفلمال

2022.



Outcomes of the Brainstorming Session to 
develop the initiative of

Year 2022

This document is confidential and no part of it may be reprinted or copied in
any form or by any means outside the Federal Authority for Government
Human Resources without a prior written consent.
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The Authority held a brainstorming session with the business partners team, a number of the 

authority's employees, managers and HR officials in the federal entities, to develop the 

Proactive HR Business Partners Initiative.  During the virtual session, the previous years’ work 

plan was presented, and some observations and proposals were discussed to update the 

2022 plan, which would help simplify the process of communication and respond to inquiries 

directly, within specific time frames, that meet their needs, and raise their level of satisfaction 

and happiness with the authority's services.  The opinions of the majority of the employees 

were counted and after discussion by those concerned, the plan was prepared.

Brainstorming Session Outcomes: 

You will find in this presentation the outcomes of the session
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Periodic follow-up with 
Ministries and Federal Entities

Establish a mechanism to 
respond to inquiries

Determining coordinators for each 
entity to facilitate communication 
with managers and respond quickly 
to inquiries

Conducting virtual meetings 
with managers of the 
authorities to promote the 
services of the Authority

Feedbacks: 
Action:

The session was held to measure the 

level of satisfaction with the Proactive 

Business Partners initiative for the 

year 2021, and corrective actions 

were developed based on the 

participants’ feedback and taken into 

account to better develop the 

initiative for 2022.


